
Protokół nr 20/2016 z dnia 17.05.2016r.
 posiedzenia KOMISJI REWIZYJNEJ

Temat: K  ontrola sprawozdania z wykonania Budżetu za rok 2015

Porządek obrad:
1. Kontrola sprawozdania z wykonania Budżetu za rok 2015

a) sprawozdanie finansowe
b) informacja o stanie mienia.
c) opinia RIO
2. Pytania Komisji Rewizyjnej.
3. Wolne głosy i wnioski

Przebieg posiedzenia:

1. Kontrola sprawozdania z wykonania Budżetu za rok 2015

 1a. Przedstawienie przez Skarbnika Miasta pana Mirosława Stromczyńskiego 
informacji  dotyczących sprawozdania z wykonania Budżetu za rok 2015, 
informacji o stanie mienia i opinii RIO.

Dochody miasta (wykonanie): 82.276.814.81 zł.

Wydatki miasta (wykonanie): 82.134.861.87 zł.

Nadwyżka: 141.952,94 zł.

Przychody ogółem: 7.169.237,70 zł.

Rozchody ogółem: 3.585.501.24 zł.

Zał 2 Płyta CD

1b. Informacja o stanie mienia.

1c. Opinia RIO była pozytywna. 

Zał. 3.

Uwagi do opinii RIO nie są kluczowe dla całości i zostaną uwzględnione.

2. Pytania Radnych członków Komisji Rewizyjnej do Pana Mirosława 
Stromczyńskiego i pani Burmistrz Małgorzaty Machalskiej.



2.1. Radny Patryk Bartkowiak: Zapytał o wykonanie budżetu Biblioteki 
Miejskiej. Odp: Pan skarbnik uważa , że sprawozdania samodzielnych jednostek
nie powinny być poddane opinii Komisji.

2.2 Radny Łukasz Budzyński: Dlaczego wykonano tylko 77% planu dochodów 
majątkowych?

Odp. Pani Burmistrz: Zaplanowano większą kwotę ze sprzedaży nieruchomości 
ale nie udało się sprzedać wszystkich zaplanowanych działek.

2.3 Radny Łukasz Budzyński: Zapytał o limit zadłużenia. 

Odp. Skarbnika: Wskaźnik spłaty pozwala na wydanie 10,34% budżetu na 
zadłużenia a 6,21 % jest planowane.

2.4 Radny Łukasz Budzyński: Zapytał o ryzyko spłaty zadłużeni:

Odp. Skarbnika: Ryzyko związane jest z czynnikami zewnętrznymi.

2.5 Radny Patryk Bartkowiak: Dlaczego spłata długu publicznego stanowi 53,56
% planu

Odp. Skarbnik: Obniżki stóp procentowych, nie wykorzystano kredytu na 
2014rok. Planowane jest zawsze większe zadłużenie aby mieć więcej 
możliwości. 

2.6 Radny Patryk Bartkowiak: Oświetlenie w centrum Lubonia tylko 24% 
wykonania wg umowy z 2011roku.

Odp: Burmistrz: W tym roku zapłacono kwotę z umowy z 2011 roku. Opłata 
pokrywa prawdopodobnie nadzór.

Komisja wyrywkowo porównała sprawozdania RB -27s i 28s z dochodami i 
wydatkami miasta za 2015. komisja stwierdza zgodność kwot  w drukach

3. Wolne głosy i wnioski.

Patryk Bartkowiak zaproponował stworzenie komisji roboczej do Biblioteki 
Miejskiej oraz termin kolejnej komisji na 24.05.2016r

4. Przewodniczący zakończył spotkanie.

Przewodniczący Komisji: Patryk Bartkowiak: …………………........…………...
Protokołował/Sekretarz: Łukasz Budzyński: ….....................................................

Załączniki:
1. Lista obecności. 
2. Sprawozdanie z wykonania budżetu za 2015 płyta CD
3. Opinia RIO.


